
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno – Líšeň 

 
 
Datum konání:   13.12.2021 18.00 hod. 
Místo konání:   ÚMČ Brno - Líšeň 
Přítomen/přítomna: B. Kubinková, L. Axmannová, Z. Stejskal, T. Hložánek J. Talpa, 

Z. Matyáš, M.Sadílek, J. Belcredi Knauer, J. Drbal 
Omluven/omluvena:  - 
Nepřítomen/nepřítomna: - 
Hosté:    za ORF p.Hakl 

 1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání. Navrhl, aby do 
programu byly zařazeny i 2 body z minulého jednání FV, ke kterým nebylo přijato usnesení 

z důvodu, že tehdy nebyly ještě projednány RMČ (Judo Kata Brno, SK PROVO Brno). 
 

usnesení:  FV schvaluje následující program jednání: 

1. Návrh programu, volba ověřovatele 
2. Rozpočtové opatření č.21/2021 
3. Rozpočtové opatření č.22/2021 
4. Návrh rozpočtu na rok 2022 
5. Dodatek č.1 Statutu Fondu polikliniky 
6. Žádost 91.PS Hády o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu 

MČ Brno-Líšeň na rok 2021 
7. Žádost Judo Kata Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 
8. Žádost SK PROVO Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 
9. Úprava plánu VHČ domy č.4/2021 
10. Různé 

hlasováno:   8 pro, 0 proti, 0 zdržel se  usnesení bylo přijato 
 

Volba ověřovatele – J. Drbal požádal o návrhy – navrhl pí. Ing. Bc. L. Axmannovou, která 

s návrhem souhlasí – nebyl další návrh 

usnesení:  FV volí pí. Ing. Bc. L. Axmannovou za ověřovatele zápisu 
 
hlasováno:   8 pro, 0 proti, 0 zdržel se   usnesení bylo přijato 
 
2) Rozpočtová opatření č. 21/2021  

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi + příchod Z.Stejskal: 

J.Drbal – dotaz k §3113 – v jaké fází je samotná realizace? p. Hakl – nemá přesnou informaci, 
dále k §2212 – důvod navýšení – p.Hakl – souvisí zejména s neatraktivností údržby Stará 

Líšeň 

http://91.ps/


M. Sadílek – kompetence RMČ ve vazbě na rozpočtová opatření jsou 1 mil. Kč, ale 
v některých případech jsou takto schválena opatření i nad tuto částku – p.Hakl – jsou to 
případy účelově vázaných prostředků ze SMB, což je v souladu s platnými normami 

J. Belcredi Knauer – dotaz k §3745 – jaký byl původní rozpočet – p.Hakl – 1 200 tis.Kč, 

v názvu je „závlaha“, ale věcně se nejedná jen o samotnou závlahu, jen akce je takto nazvána 

usnesení: 
 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
vzít na vědomí   
rozpočtové opatření č.21/2021, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy o 8.079 tis.Kč, 
výdaje se zvyšující o 4.633 tis.Kč a financování se snižuje o 3.446 tis.Kč dle přílohy.  
 
hlasováno:  7 pro, 0 proti, 2 zdržel se   usnesení bylo přijato 

 

3) Rozpočtová opatření č. 22/2021  

Materiál stručně uvedl J. Drbal a následně p.Hakl - otevřena diskuze: 

M. Sadílek – dotaz k označení ÚZ – p.Hakl – označení z města Brna  

usnesení: 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
schválit rozpočtové opatření č.22/2021, kterým se snižují v upraveném rozpočtu výdaje a 
financování o 87.584 tis.Kč dle přílohy.  
 
 
hlasováno:  9 pro, 0 proti, 0 zdržel se   usnesení bylo přijato 
 

4) Návrh rozpočtu na rok 2022 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: 

J.Belcredi Knauer – dotaz k § 3511 – p.Hakl – souvisí s organizační změnou – zrušení SML a 
převedení pod ÚMČ 

J.Talpa – dotaz k VHČ – rezerva 3612 – p.Hakl – odkázal na doplňující materiál – příloha 14, 
15, kde jsou již doplněny jednotlivé položky 

M.Sadílek – dotaz k Orlovně – navýšení cca 1,8mil.Kč – p.Hakl – souvisí s vícepracemi, dále 

dotaz k SK Líšeň ve věci dotace – p.Hakl – Národní sportovní agentura ještě neprovedla 

celkové vyhodnocení, byl již uplatněn bodový systém, tedy ještě čekáme na výsledek 

J.Talpa – dotaz na prostředky na rekonstrukci bytů – p.Hakl – cca 39 mil.Kč 

M.Sadílek – dotaz na položku rezerva ve vazbě na dotace NNO – vysvětlil způsob 

rozpouštění p.Hakl 



J.Talpa – zmínil položku fotovoltaika 8,5 mil.Kč, znovu apeluje na dodávání podrobnějšího 

přehledu o investičních akcích 

M.Sadílečk – dotaz ke stejné položce – fotovoltaika – došlo k navýšení? p.Hakl – navýšení ze 
7 mil. na 8,5mil.Kč 

J.Talpa – pokud jde o akci, která je původně v objemu do 1mil.Kč a pak dochází k navýšení, 
nejedná se o porušení zákona? p.Hakl – dotaz nespadá do jeho kompetence 

Z.Stejskal – ŠJ Masarova – 3 mil.Kč – žádá konkretizaci – p.Hakl – jedná se o nutnou 
obměnu některých technologií, přesná specifikace zatím není známa, dále dotaz 

k parkovacímu domu Sedláčkova-Vlkova – 8 mil.Kč – p.Hakl – jedná se o náš podíl 

k předpokládané dotaci z města Brna (náklady na projekt), samotná výše investice je cca 40 

mil.Kč, ještě dotaz k Bytovému domu pro seniory – na co jsou uvedené prostředky a zda je již 

odpověď z města Brna – p.Hakl – na projektovou dokumentaci, odpověď z města Brna 
k záměru zatím není  

usnesení:   
FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň  
 
schválit rozpočet MC Brno-Líšeň na rok 2022:  
- příjmy............. .......... 251 310 tis. Kč  
- výdaje............... ......... 349 027 tis. Kč  
- financování................. 97 717 tis. Kč  
- rozpočet peněžních fondů  
- plán hospodaření VHČ - DOMY MČ Brno-Líšeň dle příloh  
 
vzít na vědomí přehled kapitálových výdajů z prostředků MČ Brno-Líšeň na rok 2022 
  
pověřit Radu městské části Brno-Líšeň, ve smyslu § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích, v platném znění, schvalováním rozpočtových opatření v roce 2022 do částky 

1000 000,- Kč a v oblasti přijatých účelových prostředků, které MČ dostává na základě 

rozhodnutí jiných orgánů, v plném rozsahu  
 
uložit Radě městské části Brno-Líšeň předkládat Zastupitelstvu MČ Brno-Líšeň na vědomí 

rozpočtová opatření schválená RMČ na nejbližším zasedání ZMČ 
 
hlasováno:  7 pro, 0 proti, 2 zdržel se   usnesení bylo přijato 

5) Dodatek č.1 Statutu Fondu polikliniky 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi – nebyl žádný dotaz 

usnesení: 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
schválit Dodatek č.1 Statutu Fondu polikliniky – Zásad tvorby a použití peněžních 

prostředků fondu dle přílohy.  
 
 
hlasováno:  8 pro, 0 proti, 1 zdržel se   usnesení bylo přijato 
 
 



6) Žádost 91.PS Hády o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi – nebylo dotazů 

usnesení: 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
souhlasit se změnou struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu MČ Brno 

– Líšeň na rok 2021 spolku Pionýr, z.s. – 91.pionýrská skupina HÁDY, IČ: 64329399, se 

sídlem Masarova 2360/11, 628 00 Brno 
 schválit Dodatek č.1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
pověřit p.starostu podpisem Dodatku č.1 
 
 
hlasováno:  9 pro, 0 proti, 0 zdržel se   usnesení bylo přijato 
 
 
7) Žádost Judo Kata Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi – nebylo dotazů 

usnesení: 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
souhlasit se změnou struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu MČ Brno 

– Líšeň na rok 2021 spolku Judo Kata Brno, IČ: 26519593, se sídlem Palackého třída 

166, 612 00 Brno 
 schválit Dodatek č.1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
pověřit p.starostu podpisem Dodatku č.1 
 
 
hlasováno:  9 pro, 0 proti, 0 zdržel se   usnesení bylo přijato 

 

8) Žádost SK PROVO Brno o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi – nebylo dotazů 

usnesení: 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
souhlasit se změnou struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu MČ Brno 

– Líšeň na rok 2021 spolku SK PROVO Brno, IČ: 27008622, se sídlem Ovocná 341/12, 
621 00 Brno 
 schválit Dodatek č.1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
pověřit p.starostu podpisem Dodatku č.1 
 
 
hlasováno:  9 pro, 0 proti, 0 zdržel se   usnesení bylo přijato 
 

http://91.ps/


 

9)  Úprava plánu VHČ domy č.4/2021 

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi: 

M.Sadílek – dotaz k vysvětlení procedury rozdělení do jednotlivých položek – objasnil p.Hakl 

V diskuzi shoda, že se jedná o nekvalitně zpracovaný materiál bez důvodové zprávy – s touto 
skutečností se ztotožnil i p.Hakl a zváží případné přepracování pro účely jednání ZMČ 

usnesení: 
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň 
Schválit úpravu plánu hospodaření VHČ – domy č.4/2021, kterým se zvyšuje 

hospodářský výsledek o 4 185 000 korun 
 
hlasováno:  7 pro, 0 proti, 2 zdržel se   usnesení bylo přijato 
 
 
10) Různé  
 
J. Drbal – předkládá návrh termínů jednání FV ve stejném režimu jako doposud, tedy v Po 
v 18:00 v týdnu před jednáním ZMČ – konkrétně v návaznosti na plán zasedání ZMČ 2022: 
7.2., 21.3., 25.4., 23.5., 20.6., 19.9.2022 
- nebylo připomínek, konsensuální shoda 
 
Návrh závěrečné zprávy ke KCL zaslané předsedou KV ZMČ J.Skotalem 

- členové FV měli podklady k dispozici k prostudování s následujícími podněty: 

Z.Matyáš – zpráva je zpracována s cílem udržet a posílit zachování tradic, folkloru a akcí 

spojených s historií Líšně – to lze z finančního hlediska akceptovat, pokud je na těchto akcích 

všeobecná shoda a ZMČ schválí předem stanovený limit ztráty 

J.Talpa – u akcí chybí rozpočítané režijní náklady, které spolkům a p.o. umožňují činnost a 

nejsou také rozpočítané na straně příjmů poměrné části dotace, které dostávají na udržení 

provozu 

M.Sadílek – evidentní nárůst nákladů na hody, není však uvedeno, čím je způsoben a jak jsou 

tato navýšení nákladů schvalována 

Z.Stejskal – je otázkou, zda vůbec KV má oprávnění k takové kontrole 

 

zapsal:  J. Drbal    ověřil: L. Axmannová 


